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Izvor: Nova Garešnica

  

Marija Barišić postala je ovih dana prava senzacija u Garešnici i Bjelovarsko-bilogorskoj
županiji. Ova srednjoškolka, odvažila se prijaviti na izbor za Miss Bjelovarsko-bilogorske
županije, koji je održan u Daruvaru, na kojem je uvjerljivo pobijedila i stekla pravo sudjelovanja
na izboru za Miss Hrvatske 12. i 13. lipnja u Crikvenici. Povodom njezine pobjede, postavili smo
joj nekoliko pitanja na koja nam je, unatoč brojnim obavezama, rado i brzo odgovorila.

  

Marija, predstavi se ukratko čitateljima?

  

Imam 17 godina, živim u Hrastovcu i upravo sam završila treći razred opće gimnazije u
Garešnici

  

Dakle, još jedna godina pa na fakultet. Jesi li odlučila što ćeš studirati?

  

Imam želju studirati, ali još nisam sigurno odlučila na koji ću studij. Razmišljam o medicini, a
možda bih željela završiti potreban studij i postati djelatna vojna osoba – časnica Hrvatske
vojske. (MORH danas stipendira studente koji se odluče za civilni studij, a poslije njega ostanu
raditi u vojsci kao časnici s činom poručnika s mogućnošću daljnjeg napredovanja, op.a.).
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https://www.facebook.com/nova.garesnica?fref=ts
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Je li ovo prvi izbor ljepote na koji si se prijavila?

  

Da, ovo je prvi izbor ljepote na kojem sam sudjelovala i još sudjelujem . Drago mi je što sam se
odvažila prijaviti na izbor za Miss Bjelovarsko-bilogorske županije, zanemariti predrasude te
postići lijep uspjeh.

  

Čime se baviš u slobodno vrijeme, imaš li kakve hobije?

  

Članica sam udruge »Impress«, volontiram i bavim se manekenstvom od 10. mjeseca prošle
godine.

  

Kako na tvoj uspjeh gledaju u sumještani u Hrastovcu, roditelji, braća, prijatelji…?

  

Drago mi je da su svi sretni i ponosni na mene. Prekrasan je osjećaj znati da se toliko ljudi
ponosi tobom i da predstavljaš cijelu županiju na ovakvom izboru.

  

Kakav plasman očekuješ na izboru za Miss Hrvatske u Crikvenici?

  

Trenutno sam na pripremama u ovom lijepom primorskom gradiću, atmosfera je odlična , sve
djevojke su društvene i korektne. Smatram da sam već postigla uspjeh, no uspjeh očekujem i u
Crikvenici te se nadam se da ću time pridonijeti dobrobiti županije koju predstavljam, gradu i
samoj sebi.

  

Marija, hvala ti na ovom kratkom i iskrenom razgovoru i sretno!

  

Hvala i vama!
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Foto: Facebook profil Marije Barišić
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